
 

 

 

 

 

 
 

 

ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 
Σέρρες, 6/10/2023 

 

Του: Κωνσταντίνου Μπούμπα, βουλευτού Νομού Σερρών 

 
Προς: Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 

 
 

ΘΕΜΑ: «Ασυνέπεια της κυβέρνησης στην ρύθμιση των ζητημάτων της  αλιείας με 
βιντζότρατες» 

 
 

Κύριε Υπουργέ, 

 
Η βιντζότρατα αποτελεί έναν παραδοσιακό, παράκτιο, παραγωγικό και βιώσιμο αλιευτικό 
εργαλείο, συνδεόμενο άρρηκτα με την ελληνική κοινωνία και την πολιτιστική κληρονομιά 
της, από τους αρχαίους χρόνους. Εδώ και δύο χρόνια, δεν έχει ολοκληρωθεί η διαδικασία 
του Διαχειριστικού Σχεδίου 2021-2024 για όσους κατόχους αδειών βιντζότρατας επιθυμούν 
να τις διατηρήσουν σε λειτουργία, παρά τις σχετικές αποφάσεις της Ευρωπαϊκής 
Επιτροπής, αφενός, παραβιάζοντας το Κοινοτικό και Ενωσιακό Δίκαιο, και αφετέρου,  
προσβάλλοντας τους ευρωπαϊκούς θεσμούς, καθώς και την αμετάκλητη απόφαση υπ. αρ. 
2133/2022, του Ε΄ Τμήματος, του Συμβουλίου της Επικρατείας. Με δεδομένα όλα τα 
παραπάνω, 

 
 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 

1. Ενώ υπάρχει προέγκριση του ως άνω αναφερόμενου διαχειριστικού σχεδίου 2021-2024 
για ποιόν λόγο δεν ολοκληρώνεται η σχετική διαδικασία; Περαιτέρω, θα προσδιορίσετε, 
σύμφωνα με το Άρθρο 3, παρ. 3, του Ν.3068/2002, τα χρηματικά ποσά που πρέπει να 
καταβληθούν στους ενδιαφερόμενους αιτούντες κατόχους αδειών βιντζότρατας, που 
επιθυμούν να τις διατηρήσουν σε λειτουργία, ως κύρωση για τη μη συμμόρφωση της 
Δημόσιας Διοίκησης προς την ανωτέρω αναφερόμενη απόφαση του Συμβουλίου της 
Επικρατείας; 

2. Θα ρυθμίσετε την επαγγελματική δραστηριότητα των κατόχων άδειας αλιείας με 
βιντζότρατα, εφόσον, το εν λόγω εργαλείο αλιείας δεν έχει διαγραφεί από το Εθνικό 
Αλιευτικό Μητρώο; 

 
 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

Κωνσταντίνος Μπούμπας 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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